
 

 
 

 

 

 

 

 
PROTOKOLL Nr 8 

 

Datum: Tisdag 9/10 2018 

Tid: 17:00 

Plats: Thordéngården. 

 

Närvarande 

Leif Lindvärn, Catharina Kristiansson, Elisabeth Scott och Johan Brinck. 

 

§ 1 Mötets öppnande 

  Leif hälsar alla välkomna. 

 

§ 2 Godkännande av dagordning 

  Godkändes 

 

§ 3 Val av justeringsman 

                 Catharina Kristiansson        

 

§ 4 Rapporter och skrivelser 

Johan rapporterar om Strategimöte som har hållits. Det handlade om 

visioner och övergripande mål.  

 

§ 5 Att Göra-lista 

  Den gicks igenom. 

 

§ 6 U 19-U15  

U17u har spelat färdigt sin serie, kom på en fjärdeplats. Det resulterade i 

en semifinal mot Åmål borta, där blev det tyvärr förlust. 

 

U17 och U19 har fortsatt seriespel fram till och med 29/10, som det ser 

ut just nu blir det även U17-allsvenskan nästa år. U19 ligger just nu på en 

sjätteplats, så även det känns bra. 

 

Vi går från tre träningsgrupper till två, 00/01 utgör U19 och 02/03 utgör 

U17. Detta träder i kraft 1 november. 

 

V42-43 kommer det att var provträningar på TG, spelare inbjudna är i 

åldrarna P00-P04. 

 

§ 7 Pojklag 13-14 år 

  Det har varit föräldramöte i P14, Johan Brinck var närvarande.  

Futsal-DM ska spelas i en rak serie, totalt är 11 lag med. Serien startar 

upp 3/11. 

 

Fortsatt arbete med att få in ledare till P13, ett par namn finns och är 

tillfrågade.  

 



§ 8 Pojklag 8-12 år 

  Känns bra i grupperna, inget direkt att rapportera. 

 

§ 9 Oddevolds Fotbollsskola (5-7 år) 

P11 går upp nästa år och blir pojklag, i detta laget finns det 5 ledare, 

vilket är positivt. 

 

P12 har blivit ytterligare några till, P13 är nästan 40 st killar. 

 

§   10 Åtgärdslista 

Inget att rapportera. 

 

§  11 Material 

 Beställning av material kommer att lämnas in tidigare i år för att få 

materialet tidigare. De äldsta lagen är kontaktade inför detta, vanlig 

inventering kommer ske under hösten för alla lag. 

 

§  12  Elitcertifiering  

 Systemet är lite omgjort, med lite nytt innehåll och poänghantering. Det 

är på väg ut och ska vara sammanställt tills den 25/11. Vi kommer att 

hamna väldigt nära 2 stjärnor, så arbetsgruppen kommer jobba hårt för att 

vi ska få dessa. 

 

§  13 Utbildning 

 Våra P06-ledare kommer att genomföra B-ungdom i okt/nov, två ledare 

kommer att gå målvaktsutbildning.  

 

 Vi kommer internt ha en C-diplomsutbildning (målvaktstränare) i 

november. De tränare i Oddevold som gått C-diplom kommer att erbjudas 

detta och även ledare i Rössö kommer bjudas in. 

 

§  14 Verksamhetsplan 2019 

 Verksamhetsplan ska lämnas in till Uddevalla Kommun varje år, senast 

15 april. Detta är för att visa hur vår verksamhet ser ut för eventuella 

bidrag osv. Punkten kvarstår till nästa möte då vi kanske kan lägga lite 

mer tid på detta. 

  

§  15 Övriga frågor 

a) Vi har nu kört tre målvaktsträningar (P04-P10) och det har varit 

väldigt uppskattat. Under hösten/vintern kommer det att vara två 

tillfällen till. 

b) Vi har under året haft ett fys-projekt, överlag har det fungerat mycket 

bra. Tanken är att ha ytterligare tre tillfällen under 2018. 

c) Utvärderingsmöte har hållits med de som håller i Landslagets 

Fotbollsskola. I januari kommer nästa möte hållas för en uppstart 

inför 2019. 

.  

§  16 Nästa möte  

 13/11-2018 

 

§  17 Avslutning 

 Leif tackade för visat intresse o avslutade därefter mötet. 

  


